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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Zdrowia (nr 165)
27 kwietnia 2022 r.
Komisja Zdrowia, obradująca pod przewodnictwem posła Tomasza Latosa (PiS), 
przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

– propozycje tematów kontroli do planu pracy Najwyższej Izby Kontroli 
na 2023 r.

W posiedzeniu udział wziął: Mariusz Kocój ekspert Federacji Porozumienie Zielonogórskie.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Paulina Gabor, Jakub Stefański, Mał-
gorzata Siedlecka-Nowak, Monika Żołnierowicz-Kasprzyk – z sekretariatu Komisji w Biurze 
Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS):
Dzień dobry. Otwieram posiedzenie Komisji Zdrowia. Szanowni państwo, dziś w porządku 
dziennym mamy rozpatrzenie propozycji tematów kontroli do planu pracy Najwyższej 
Izby Kontroli. Czy są uwagi odnośnie do porządku dziennego? Nie słyszę. Stwierdzam 
zatem, że porządek dzienny został przyjęty.
Wiem, że mamy pięć propozycji. Odczytam je. Pierwsza, złożona przez … Przepra-

szam bardzo, nie wiadomo przez kogo, więc to jakby tego nie było. Gdzie jest napisane 
nazwisko? U góry? Dobrze. Pani poseł Lubnauer: „Kontrola procedury zakupu szcze-
pionek COVID-19 wobec deklaracji odmowy zapłaty i odbioru kolejnej partii”. Przypo-
minam, że ten temat jest sprawdzany poza NIK. Pan poseł Miller: „Kontrola funkcjo-
nowania Funduszu Medycznego” i drugi temat: „Kontrola sposobu realizacji świadczeń 
dodatków za pracę w okresie pandemii dla pracowników medycznych i niemedycznych”. 
Od pana posła Lubczyka: „Kontrola funkcjonowania samorządowego lecznictwa szpital-
nego w województwie zachodniopomorskim”. Od poseł Porowskiej: „Kontrola procesu 
zakupu przez podmioty lecznicze leków stosowanych w programach lekowych i chemio-
terapii”. To wszystko.
Przypominam procedurę, to Komisja do Spraw Kontroli Państwowej później podej-

muje decyzję  co biorą do swojego planu pracy,  a co nie. Proponuję,  aby  te wszystkie 
tematy zostały przekazane w imieniu Komisji do Komisji do Spraw Kontroli Państwo-
wej. Czy jest ktoś przeciwny wobec tej propozycji? Nie słyszę.
Stwierdzam, że Komisja poparła to stanowisko. Dziękuję. Zamykam posiedzenie.


